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Referat ordinær Generalforsamling i Spækhuggerklubben 

 

Hellerup 

 

1: Registrering af tilstedeværende bådejere:  

 

DEN 210, DEN 135, DEN 238, DEN 109, DEN 155, DEN 17, DEN 97, DEN 78, DEN 77, 

DEN 134, DEN 410 - General forsamling er beslutningsdygtig 

 

2: Valg af dirigent:  

 

Jens Lillegaard blev traditionen tro valgt for 18 år i træk. 

 

3: Formandens beretning:  

 

Jesper gennemgik årets hændelser - Se vedlagte dokument 

 

4: Regnskab:  

 

Blev gennemgået af Lars og blev slutteligt godkendt - Se vedlagte dokument 

 

5: Kontingent:  

 

Kontingentet fastholdes på nuværende niveau, 280 kr. 

 

6: Valg til bestyrelsen:  

 

Lars Møller Nielsen, Per Risvang og Sune Wohlert Smidt var på valg.  

Søren Due blev valgt som nyt bestyrelsesmedlem, da Sune ikke ønskede genvalg 

 

7: Revisor og suppleant: 

 

Sune Wohlert Smidt blev valgt som ny revisor og Anders Eskling genvalgt som suppleant 

 

8: Indkomne forslag:  

 

Ingen 

 

9: Eventuelt:  

 

Inspireret af Scankap klasse blev der stillet et forslag om at vi fremadrettet ikke benytte Genua 

på op/ned baner. Argumenter for, er en højere grad af taktisk sejlads på bane og en højere grad 

af sikkerhed (kollisioner) samt på sigt et mindre sejl budget. 
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Det blev også nævnt at man kunne kombinere det med at det blev lovligt at vi kunne benytte rul-

leforstag under kapsejlads som i mange nyere klasser. 

 

Der blev argumenteret for at der var meget langt i kapsejladsen Sjælland rundt i svag vind uden 

en genua.   

 

Det blev besluttet, at vi i de lokale aftenmatcher i København og Århus rest af 2020 og i foråret i 

2021 vil forsøge med sejle med kun Fok til aften match.  

 

Herefter så kunne vi evaluere forløbet. Samtidig vil det blive undersøgt hvor og hvad i klasse-

reglerne, DH-MÅL osv. der eventuelt skulle ændres i denne forbindelse.  

 

Ref //Sune 


